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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan
de minister van Verkeer en Waterstaat
over het gebruik van giftige verf in de
trein. (Ingezonden 16 oktober 2009)

1
Bent u op de hoogte van het bericht
dat er gebruik wordt gemaakt van
giftige verf bij reparatie van
skailederen bekleding van het
zitmeubilair in treinen?1

2
Deelt u de mening dat het gebruik
van giftige verf direct moet worden
gestopt? Zo nee, waarom niet?

3
Bent u bereid een onderzoek in te
stellen naar het gebruik en frequentie
en risico’s van gebruik van deze
giftige verf en de Kamer daarover te
informeren, opdat de Kamer er
eventueel over kan spreken? Zo nee,
waarom niet?

4
Bent u bereid om, indien uit het
onderzoek blijkt dat er een risico is
voor de reizigers, de vervanging van
de skailederen bekleden banken door
stoffen banken te doen versnellen en
daarmee het risico voor de
treinreiziger te minimaliseren Zo nee,
waarom niet?

1 De Telegraaf, 15 oktober 2009: «Gifverf in
treinen NS»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/
5073693/__Gifverf_in_treinen_NS__.html
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